
Vi afholder i år generalforsamlingen i Møn Bridgeklub
på NANOK.
BEMÆRK!
Generalforsamlingen afholdes kl 19.00
Pga covid-19, vil der i år IKKE være spisning efter 
generalforsamlingen.
Der vil blive mulighed for bridgespil efter generalforsamlingen,
Bridgeklubben serverer kaffe/the. 
Øl, vin og vand kan købes til "klub" priser.

Tilmelding senest tirsdag d 4 august 2020 
Pris: Gratis for kaffe og spil

HUSK, HUSK tilmelding til bridge, hvis man vil spille efter 
generalforsamlingen. 
Det SKAL foretages på klubbens hjemmeside. 
Man er selvfølgelig også velkommen, selv om man kun kan være

med til selve generalforsamlingen.

GENERALFORSAMLING
MØN BRIDGEKLUB

PÅ

NANOK

Tirsdag  d. 18 august 2020
Kl. 19.00
Storegade 30
4780 Stege

Vi håber i bestyrelsen, at alle medlemmer vil støtte op om 
arrangementet og komme til generalforsamlingen
Hilsen
Bestyrelsen

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdjpr6ktUFn3fhWgR6ozKtJ6mzEXq_cdjTN0P584wRjFV00kQ/viewform?usp=sf_link
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Formandsberetning 2019/20

Det har været noget af en udfordring at overtage formandsposten efter Knud.
Jeg ved ikke om Knud var klar over, hvad der skete ude i verden, så han kunne nå at springe 
fra i tide 😊
Jeg havde regnet med, at vi i starten fortsatte klubben uden de store forandringer – men 
sådan skulle det ikke være.

Hold da op for et forår – vi skulle ha´ holdt generalforsamling 4 maj og nu skriver vi  18 
august !!
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Vi skulle ha´ spillet Hjemlig Hygge finale d 24 april og den er ikke spillet endnu
 – det bliver først 25 september.

Det er første gang i klubbens historie,
at vi er i gang med næste sæsons Hjemlig Hygge, inden vi har afsluttet den foregående sæson.

Vi har holdt 7 bestyrelsesmøder i den forgangne sæson og den tidligere formand
indførte, at vi startede møderne med 2 stk smørrebrød.
Den tradition har vi bibeholdt. Så får vi l ige klaret hele ”verdens sitiuationen” inden
vi tager fat på mødet 😊

Vores ”tourguide” Hanne Viborg, nåede at arrangere en meget vellykket tur til Rügen i 
efteråret
og havde en tur til Gotland i støbeskeen i foråret – den gik desværre i vasken pga Coronaen

I november havde vi 3 mand på BC3 kursus i Slagelse Per, Ivan og jeg.
Det var for, at det hele ikke skulle ligge på skulderne Gunnar, Inge og Svend
det gør det stadig, men vi arbejder på, at aflaste dem. 😊

Vi har også haft 6 par ude at spille i Væggerløse i november med skiftende resultater - men vi 
støttede op om  SOS Børnebyerne.

Vi har folk i Rødby for at spille

 Og vi har haft folk i Slagelse for at spille.

Og så har vi et hold, der har været ude at spille kvalifikation til mellemrækken
der foregår i vores distrikt.
Per Møller, Jan Nielsen, Morten Jensen og vores tidligere medlem Tom Jungløv
De vandt turneringen og skal spille i Sjællandske mellemrække næste sæson

Det er rigtig hyggeligt, at medlemmer igen tager ud at spille i distriktet.

A pro distriktet, så er der generalforsamling i distriktet d. 20 august.
Der er der blevet en plads ledig i distriktets bestyrelse og vi er blevet spurgt, om vi
ikke havde et medlem der var interesseret.
Da vi er en af de større klubber i distriktet, var det måske på sin plads
at vi var repræsenteret i distriktet.
Det gør vi så, Gunnar har givet tilsagn om at stil le op. Så får vi også Møn på landkortet i 
distriktet !!



Vi har endnu engang haft Jacob Røn til at undervise os i klubben.
og igen var det en stor succes – hvem ved om vi skal prøve endnu engang.
Vi lærte lidt om moderne indmeldinger og der var indtil flere medlemmer
der blev rystet i deres grundvold. Jeg har set flere efterfølgende forsøge sig
med det vi lærte – med skiftende held 😊

Vi har desværre igen i år haft dødsfald i klubben.

Vi har mistet 5 medlemmer siden september sidste år.

Dødsfald:

Rose Rasmussen
Peter Nymand
Steen Jørgensen              sep 2019
Knud Hougaard               sep 2019
Annelise Petersen           dec 2019

Ære være deres minde.

Lad os håbe vi slipper for nye dødsfald i næste sæson

Nå, men ny formand – nye tider 

Som I jo sikkert har bemærket, så kommer der måske en anelse mere i jeres mailbox
end der er gjort tidligere.

Det er fordi jeg synes I har krav på at vide hvad der rør sig i klubben, distriktet og i Dansk 
Bridgeforbund.
Vi har også indført nye tilmeldingsmetoder,      
der bliver fremover satses på, at alt bliver on-line.

Vi vil prøve, at få alle medlemmer til at bruge vores hjemmeside MEGET mere.
Jeg vil udsende en reminder, så I husker at gå ind på hjemmesiden når der
er nyt.
Vi startede med sommerbridgen, hvor I kan se hvem der er ansvarlig for aftenen.
Der vil være et link, hvor man kan tilmelde sig – og et SMS nr. hvis det skulle gå
galt med tilmeldingen. Det kunne rent teknisk ikke rigtig fungere, så man kan kun tilmelde sig 
på SMS eller mail. Man skal gå ind på hjemmesiden for at se, hvem der er turneringsleder for 
den enkelte aften.     



Som I alle er bekendt med, så er tilmelding til næste sæson også on-line – og det er
gået – sådan nogenlunde smertefrit. Der er flere medlemmer der har været i tvivl
om de har gjort et rigtigt.
Der er også flere der har været i tvivl om de havde tilmeldt sig 😊

Der vil fremover komme en tilbagemelding i jeres mailbox
hvor der står, hvad I har tilmeldt jer til 😊

Jeg kan berolige de få der ikke er så dus med computeren, at man altid kan ringe til
formanden eller andre i bestyrelsen, hvis man er i tvivl – men altså kun hvad der angår 
bridge 😊

Så har vi jo Corona virussen, den har jo skabt en del røre og frygt, men jeg synes vi
har håndteret den efter alle kunstens og Sundhedsstyrelsens regler.
De medlemmer der har været i udlandet, gik i frivil l ig isolation i 14 dage 😊
og dem der følte sig syge var blevet hjemme.
Vi blev hurtig enige i bestyrelsen, at da ”Nede Mette” lukkede Danmark, var det også tid at 
lukke bridgeklubben ned.

Vi var klar over, at næsten alle vores medlemmer var i faregruppen
og det vil le være en katastrofe, hvis vi fik Covid-19 inden for dørene.
Så vidt det er mig bekendt, er der ingen klubmedlemmer der er blevet smittet pt.
- og lad det blive ved det 😊

Bestyrelsen blev pålagt flere ting ved sidste generalforsamling
Indkaldelsen til generalforsamlingen skulle udsendes senest 4 uger før
og ikke som tidligere 2 uger før
Forslag fra medlemmer skulle være indsendt skriftl ig senest 2 uger før
og ikke som tidligere 8 dage før.
Det skulle vist være ok iflg dirigenten. 😊

Vi blev også pålagt, at undersøge om der var mulighed for
at skifte fra DBF til Ruder 7.
Dette vil le indebære, at vi skulle udtræde af Dansk Bridgeforbund.
Jeg har i den forbindelse talt med manden der har udviklet Ruder 7..
Han hedder Dirk Vellicke og bor i Kiel og har derfor udviklet systemet til tyske standarder.
Han spiller også i Åbenrå bridgeklub og kender også til dansk bridgekultur.
I Tyskland er det som i  Sverige, der spiller man kun enkeltaftensturneringer, det er
som en slags Åbent hus, hvor man bare skal melde sig inden kl 16.00 samme dag !

Dirk fortalte mig, at hvis vi skulle kunne bruge Ruder 7 i Danmark, så vil le det kræve
mange timers programmering.



Så han ville mene, at vi skulle fortsætte med medlemskabet i DBF.
Så Ruder 7 er lagt på is indtil videre.

Der har også været ytret ønske om spil torsdag eftermiddag. Jeg har endnu engang udsendt en
mail, for at finde ud af behovet. Jeg har fået 12 tilbagemeldinger fra jer medlemmer og det er 
bare for lidt at starte op på.
Vi er i bestyrelsen blevet enige om alligevel at prøve om der er interesse.
Så vi starter op med Åbent hus turnering hver 2. torsdag. Hvis der ikke er nok tilmeldinger, så 
aflyser vi. Det bliver afprøvet indtil jul.
Første gang bliver torsdag d 10 september. Der bliver lagt tilmelding
ud på hjemmesiden

 Der er mange i, så klubben der takkes for deres indsats, kortlæggere, kagehentere, øl og 
vandhenter, kaffebryggere og bordopsættere ect.
men ikke mindst, turneringslederne, - uden dem havde vi ikke nogen brugbare turneringer.
Jeg synes også vi skylder Peter Bløcher en stor tak, for det store arbejde han lægger i 
opdatering af vores hjemmeside – uden ham havde vi ikke en hjemmeside der var ”up to date” 
hele tiden.

Vi har også en anden li l le arbejdsbi, der har valgt at gå på pension.
Det er Jørgen Bagge, der i mange år har stået for vores undervisningshold.
Jørgen ønsker at hellige sig nogle af de mange andre interesser han har,
så Jørgen er stoppet som underviser, men vil stadig godt hjælpe til på sidelinien, hvis det 
skulle blive nødvendigt.
Jeg synes, vi skal give Jørgen en stor klapsalve og så får han lidt for ulejligheden.

Vi har så allerede etableret et nyt stærkt team, der overtager undervisningen.
Teamet består af Ole Neerup som ansvarshavende og med Jan Nielsen og undetegnede som 
medhjælpere. Der har været annonce i Ugeavisen og Sydsjællands Tidende og vi har allerede 
de første tilmeldinger.
Så hvis der nogen i klubben, der vil med på holdet, så skal man ikke vente for længe
med at tilmelde sig 😊

Efter i mange år, at have styret mandag aften,
har Inge Hovgaard også valgt at gå på ”pension” som ansvarlig for mandag aften, men Inge 
dog lovet stadig at virke som turneringsleder.
Vores nye ansvarlige for mandag aften bliver Ivan Brøgger-Jensen – så må
vi se om vores kursus tidligere på året bærer frugt 😊
Jeg vil gerne takke Inge for mange års god og tro tjeneste.
Inge, du får også en klapsalve og et par flasker, som jeg håber du vil nyde

Ivan får det fulde ansvar for turneringens tilrettelæggelse mandag aften – dog har Inge lovet 
at bistå, hvis der opstår problemer med Bridgemate m.m.



Til slut vil jeg takke bestyrelsen for et godt samarbejde, alle er vil l ige til at
få tingene til at køre.
Jeg vil især takke Jane for god og tro tjeneste, Jane synes det er på tide at der kommer nye 
unge kræfter til.
Jane får et par flasker for sin indsats.

Til slut vil jeg takke alle medlemmer i klubben for den støtte jeg har fået som ny formand.
Det er jo ikke nemt at komme efter en formand der har regeret i over 25 år 😊

Skal vi rejse os op og råbe et 3-foldigt hurra for klubben

Hurra, hurra hurra …….
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MØN BRIDGEKLUB

REFERAT AF GENERALFORSAMLING 18.8.2020

1. Valg af dirigent

Efter formandens velkomst til årets generalforsamling valgtes Jan Nielsen til dirigent.

https://moen-bridgeklub.dk/
https://moen-bridgeklub.dk/
https://moen-bridgeklub.dk/ct-menu-item-3/generalforsamlinger/generalforsamling-2020/referat-2020?task=article.edit&a_id=248&return=aHR0cHM6Ly9tb2VuLWJyaWRnZWtsdWIuZGsvY3QtbWVudS1pdGVtLTMvZ2VuZXJhbGZvcnNhbWxpbmdlci9nZW5lcmFsZm9yc2FtbGluZy0yMDIwL3JlZmVyYXQtMjAyMA==
https://moen-bridgeklub.dk/ct-menu-item-3/generalforsamlinger/generalforsamling-2020/referat-2020?tmpl=component&print=1
https://moen-bridgeklub.dk/login
https://moen-bridgeklub.dk/ct-menu-item-95
https://moen-bridgeklub.dk/ct-menu-item-59
https://moen-bridgeklub.dk/ct-menu-item-41
https://moen-bridgeklub.dk/ct-menu-item-3


Jan konstaterede, at indkaldelsen havde været på klubbens hjemmeside over en måned, der 
havde været opslag i klubben og udsendt mails. Det sene tidspunkt skyldtes Covid-19. Han 
konkluderede, at generalforsamlingen var lovlig og beslutningsdygtig.

2. Valg af stemmetællere

Inge Haugaard Jensen og Peter Bløcher blev valgt.

3. Formandens beretning (bilag)

Lone Greve roste bestyrelsens arbejde. Beretningen blev taget til efterretning.

4. Aflæggelse og godkendelse af årsregnskab og kommende budget (bilag)

Regnskabet blev omdelt, l igesom det har været tilgængelig på klubbens hjemmeside. Per 
fortalte om den vanskelige start, idet der havde været problemer med banken mht. at få 
adgang til klubbens konto. Derfor var nogle tal l idt atypiske. Der var indkøbt et pengeskab for 
at spare gebyr på indbetaling. Udgift ti l bestyrelsesmøder var steget, idet turneringslederne nu
deltog i årets bestyrelsesmiddag. I stedet for betaling til mesterpoint hedder det nu bordafgift 
ti l bridgeunionen. Der er indkøbt støvsuger. Det har været vanskeligt at lave budget for 
tilmelding pga. Covid-19. Der laves endeligt budget, når tilmeldingerne er klar. Kontingentet 
stiger med en krone, så der bliver forskel på indbetalingerne.

Regnskabet blev godkendt.

5. Indkomne forslag

Ingen

6. Valg af formand

Jens blev genvalgt med akklamation.

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer: Følgende er på valg: Gunnar, Kirsten. Desuden mangler 
bestyrelsen 1 medlem, da Jane ikke ønsker genvalg. Bestyrelsen foreslår Annette Jönsson til 
bestyrelsen.



Annette blev valgt uden modkandidater.

Der blev spurgt omkring suppleanter til bestyrelsen. Jens mente, at med 7 
bestyrelsesmedlemmer var det intet akut problem, men man ville drøfte det.

8. Valg af 2 revisorer og suppleant. Bestyrelsen foreslår Ole Neerup og Preben Pedersen som 
revisorer og Lissa Skærbæk som suppleant.

De 3 blev valgt.

9. Eventuelt

Inge fortalte, at hun ikke trak sig som turneringsansvarlig pga. utilfredshed. Det havde været 
dejligt med gode medhjælpere, men hun trængte til en pause nu. Eddie roste, at resultaterne 
nu kom i Ugebladet. Forholdene på spilledagene blev drøftet. Kaffen bliver kørt ind på borde, 
sprit overalt, ligesom medlemmerne opfordres til selv at være omhyggelige. Bestyrelsen følger 
op på udviklingen.

Til slut takkede formanden for god ro og orden.
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